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Aanwezig:				
Bewoners:	Ties	den	Engelsen,	Jacques	Kieft,		Fulco	Havelaar	(voorzitter),	Kees	Heemskerk,		
Elsa	Reis,	Mieke	Haggenburg,	Sjef	Opstraat,	Marieke	Smeets,	R.	van	Berkel,	Ruud	Berlo,	Johannes	
Lijzen,	Pieter	de	Raaf,	René	van	den	Kerkhof	(ook	raadslid).	
Divers:	Wim	Smeets,	Brahim	Settout,	Benthe	van	der	Vleuten.	
Gemeente:	Riekje	Bosch,	Jasper	Maas,	Angelique	Breukel-Salemans.		
Juvans:	Nassima	El	Mathari,	Juri	Beset.	
BBS:	Fatima	Zahra	Jallal.	
BWWB:	Rob	Verschuur,	Mary	Sonnevijlle.	 	
Buurtkrant:	Alfred	Heeroma	(verslag).	

Afwezig	met	kennisgeving:	 	
Bewoners:	 Theo	 Prins,	 Ben	 en	 Jeanne	 van	 der	 Kallen,	 Stefan	 Driessen,	 Mary	 Driessen,	 Bert	
Smolders,	Liesbeth	van	Malsen	(werkzaam	in		Boschveld),	Ellie	Jordans,	Selma	Kromhout.	
Politie:	Bas	van	Boxtel	
Gemeente;	Elly	van	den	Hombergh.	
BrabantWonen:	Edith	van	Venrooy.	

1.	 Opening	en	mededelingen.	
Fulco	Havelaar	opent	de	vergadering	om	19.35	uur		
Er	zijn	diverse	afmeldingen.	

2.	 Goedkeuring	verslag	5	september	2016		en	langslopen	actielijst	
Midden	pagina	3	bij	Boschveldtuin,	de	bruikleenovereenkomst	is	er	nog	niet.	
Onderaan	pagina	3	betreft	het	de	afsluiting	van	de	Parallelweg	en	niet	Paardskerkhofweg	

Actielijst:	
Handel	parkeerkaartjes,	Is	een	zaak	van	bewoners	en	niet	van	gemeente.		Bewoners	moeten	
melden	als	ze	dit	constateren.	
Bij	een	feest	op	24/25	september	is	er	weer	geluidsoverlast	van	de	Brabanthallen	geweest	(zie	
ook	nieuws	uit	werkgroepen).	
Comité	opzetten	voor	beoordeling	wijkgelden:	dit	moet	door	Copernikkel	worden	gedaan	m.m.v.	
Riekje	Bosch	
Volglijst	
Opknappen	beeld	rotonde	is	kwestie	van	geld.	Dat	is	er	niet,	punt	schrappen.	

3.		Parkeren	in	Boschveld				
De	gemeente	wil	stedelijk	het	parkeerbeheer	digitaliseren.	Angelique	Breukel	geeft	een	
toelichting.	
Er	is	een	digitaal	loket	ingesteld	waar	iedereen	terecht	kan.	Het	gaat	om	de	huidige	
bezoekersregeling,	dus	niet	de	nieuwe	regeling,	want	die	is	nog	niet	bekend.	De	nieuwe	regeling	
zal	pas	in	2017	worden	uitgerold.	Bezoek	moet	worden	aangemeld	(digitaal/	telefoon).		Er	kan	
dan	op	kenteken	worden	geparkeerd.	Die	kentekens	komen	niet	in	een	database.	Het	gaat	om	
een	andere	systematiek	als	nu	(op	papier).	Digitaal	kan	er	een	beperking	ingebouwd	worden	
(limiet	per	periode).	
Er	zijn	diverse	vragen	en	opmerkingen	over	dit	onderwerp.	

Velen	vinden	de	papieren	kaartjes	handig.	Ook	kunnen	velen	niet	goed	overweg	met	de	
computer	en/of	telefoon.	Het	is	ook	niet	duidelijk	wat	er	moet	worden	gedaan	als	er	meerdere	
bezoekers	tegelijk	komen,	moeten	die	dan	stuk	voor	stuk	worden	aangemeld?	Bovendien	zijn	de	
kaartjes	visueel	zichtbaar	achter	het	raam	en	is	het	ook	voor	bewoners	makkelijker	te	zien	of	er	
legaal	of	illegaal	wordt	geparkeerd	en	kunnen	ze	dit	doorgeven	aan	parkeerbeheer.	Digitaal	is	dat	
niet	meer	mogelijk.		
Er	is	nu	handel	in	kaartjes,	bij	digitaal	parkeren	is	dat	niet	mogelijk.	Er	wordt	immers	op	
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kenteken	geparkeerd.	Hierover	is	wel	scepsis,	want	men	vindt	dat	registratie	van	kentekens	niet	
mag.		
Fatima	Zahra	Jallal	geeft	aan	dat	de	BBS	altijd	parkeerkaartjes	te	kort	heeft,	eigenlijk	mogen	ze	
niet	eens	bestellen	omdat	ze	geen	bewoners	zijn.		

Omdat	er	nog	geen	systeem	gekozen	is,	is	discussie	over	mogelijkheden	ook	lastig.	Er	is	veel	
scepsis	over	de	digitalisering,	zeker	voor	mensen	die	niet	gewend	zijn	met	digitale	systemen	te	
werken.	Er	zal	dus	een	goede	ondersteuning	moeten	komen	voor	die	mensen.		

Riekje	Bosch	merkt	op	dat	vanuit	de	gebruikers	moet	gekeken	en	maatwerk		moet	worden	
geleverd..	

Angelique	Breukel	geeft	aan	dat	het	huidige	systeem	met	kaartjes	wel	voordelen	kent,	maar	dat	
wil	dat	nog	niet	zeggen	dat	je	het	in	stand	moet	houden.	Aandachtspunten	worden	meegenomen.		
Kees	Heemskerk	merkt	op	dat	veel	vergunningen	aan	het	einde	van	het	kalenderjaar	aelopen.	Er	
zullen	dan	in	december	ook	veel	nieuwe	vergunningen	worden	aangevraagd	en	hij	verwacht		dan	
veel	problemen	en	onduidelijkheid.	Er	moet	worden	gezorgd	voor	praktische	oplossingen.		
Het	uitgangspunt	om	te	veranderen	is	niet	de	fraude	met	de	kaartjes.	Het	gaat	om	langdurig	
vreemdparkeerders	de	wijk	uit	te	krijgen.		
Ook	wordt	opgemerkt	dat	de	bebording	op	veel	plekken	onduidelijk	is.	Er	staan	vaak	alleen	bij	
ingangen	van	de	wijk/	straten	borden	en	die	worden	niet	herhaald.	Dit	leidt	er	nu	al	toe	dat	er	
bijvoorbeeld	studenten	parkeren	op	plekken	waar	dat	niet	mag.		

Parkeerplaatsen	Veemarktkwartier	komen	nu	tijdelijk	langs	de	Parallelweg,	er	moet	nog	
deeinitieve	oplossing	komen	bij	de	aanpak	van	het	Veemarktkwartier.		

Door	het	OBB	waren	nog	een	aantal	knelpunten	opgesteld:		
• Signatuur:	bewoners	verhuren	parkeerplek	en	vragen	vergunning	aan	voor	parkeren	op	

straat.	Dit	blijkt	moeilijk	te	controleren.	Bewoners	moeten	dit	soort	gevallen	zelf	melden	
bij	parkeerbeheer.	Dat	geldt	ook	voor	doordraaien	parkeerschrijf	in	de	blauwe	zone.		

• Parkeren	op	de	stoep	bij	woningen	Zayaz,	zonder	vergunning.		Het	gaat	om	terrein	van	
Zayaz,	ook	al	moeten	auto’s	hiervoor	over	de	stoep.	Gemeente	kan	alleen	op	openbare	
ruimte	optreden.		

• Schoolterrein	oude	basisschool	is	ook	geen	openbare	ruimte.	Vraag	is	wat	er	überhaupt	
met	terrein	moet	gebeuren.		

• Gele	kaartjes	gelden	niet	voor	de	stoep,	dat	geldt	ook	voor	Parousia	
• Paardskerkhofweg;	Als	er	woningen	komen	zou	het	30	km/u	zone	moeten	worden.	

Hiervoor	is	een	werkgroep	opgericht,	maar	die	is	niet	bij	elkaar	geweest.	Dus	is	er	nog	
geen	oplossing	voor	Paardskerkhofweg.	Dus	als	deze	nu	klaar	is,	zou	er	zo	maar	weer	
gelden	dat	er	50	km/u	gereden	mag	worden.	Beter	om	dat	nu	aan	te	pakken,	anders	
ontstaat	er	een	probleem	als	bij	nieuwbouw.	Dit	wordt	gezien	als	een	zaak	voor	
wijkmanager	Jan	Buitink.		

4.		Sociale	Visie	stand	van	zaken		
Vorig	jaar	is	er	een	actieplan	sociale	visie	opgesteld.	Toen	zijn	er	een	aantal	aandachtpunten	
benoemd	waarop	inzet	van	de	professionals	zou	worden	gepleegd.	Periodiek	wordt	er	gekeken	
wat	de	vorderingen	zijn.		

Er	is	een	versie	van	10	oktober	rondgestuurd	voorafgaand	aan	de	vergadering.	Die	is	verder	
aangepast.	De	versie	die	wordt	besproken	is	van	14	oktober.		
Brahim	Settout	licht	toe.	
Er	zijn	5	hoofdthema’s:	Sociaal	en	Veilig,	Leeebaarheid	en	Wonen,	Kinderen	en	jongeren,	
Communicatie	en	Ondernemers	Boschveld.	

Sociaal	en	Veilig:	Er	zijn	4	punten	van	aanpak.	Binnen	de	BBS	is	er	nu	een	cursus	‘Train	de	Trainer’		
De	stand	van	aanpak	armoede	is	positief.	Wel	wordt	opgemerkt	dat	er	bij	WeenerXL	
medewerkers	onheus	worden	behandeld.	Daarvoor	is	aandacht	binnen	de	werkgroep	armoede.	
Signalen	van	misstanden	doorgeven	aan	gemeente	(kan	via	Riekje	Bosch)	
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Wijkplein	is	de	plek	voor	mensen	om	informatie	te	halen.	Er	is	een	tasjes	project	waarbij	
bewoners	informatie	krijgen	die	in	een	tas	zit,	maar	deze	informatie	is	niet	altijd	actueel.		Het	
project	zal	dan	ook	stoppen.	Er	komt	bij	de	BBS	ook	een	workshop	‘herkennen	van	armoede’,	
eerst	voor	leerkrachten,	later	mogelijk	ook	voor	medewerkers	Wijkplein.	
Er	wordt	opgemerkt	dat	oudere	eenzamen	niet	zo	gemakkelijk	naar	een	algemene	plek	in	de	
buurt	gaan	en	dat	het	beter	is		iets	te	organiseren	in	hun	directe	omgeving,	bijvoorbeeld	
huiskamer	evenementen.	
Oudere	Marokkanen/	Turken	zullen		worden	opgevangen	worden	in	Turkse	moskee	in	
Kruiskamp,	wel	onder	leiding	Divers.		
Thuiskamer	is	niet	van	de	grond	gekomen.	Gaat	om	mensen	met	psychische	kwetsbaarheid.	
Andere	vorm	kiezen	indien	mogelijk.	De	cliënten	worden	nu	bezocht	door	Maatschappelijk	
ondersteuning	(Cello),	maar	ook	corporaties	zouden	een	rol	moeten	spelen.	Het	punt	aandacht	
voor	ouderen,	zorgvraag	en	eenzaamheid	scoort	toch	positief	omdat	er	veel	initiatieven	zijn.	

Woninginbraken	(grote	persoonlijke	impact)	zijn	afgenomen,	wel	zorgelijk	blijft	aantal	
autoinbraken	(neemt	toe).	Er	is	hier	nog	wel	wat	te	verbeteren.	
Jeugdproblematiek	(op	straat)	blijft	ook	een	punt	van	aandacht.	Vooral	nu	Bokseit	niet	goed	meer	
loopt.		

Lee@baarheid	en	Wonen:	Er	zijn	2	punten	van	aanpak	
Illegale	stort,	er	zijn	minder	containers,	maar	wel	met	meer	stort.	Wel	minder	plekken.	
Agenderen	in	leeebaarheidsteam.	De	bakken	staan	voor	ouderen	te	ver	weg.	De	positieve	
uitwerking	van	de	grote	actie	van	vorig	jaar	september	lijkt	een	beetje	uitgewerkt	te	zijn.	
Vooralsnog	is	men	positief	over	aanpak	illegale	stort	
Participatie	bij	renovatie	en	nieuwbouw	scoort	rood.	BrabantWonen	gaat	gefaseerd	7	elats	
slopen	in	Vlek	21.	Hierbij	is	niet	alleen	sprake	van	een	fysieke	aanpak,	maar	moet	er	ook	
aandacht	voor	sociale	ondersteuning.	Dit	kan	wel	eens	wijk	overstijgend	zijn.	Corporaties	
moeten	hierin	samen	optrekken.	

Kinderen	en	Jongeren:	Er	zijn	3	punten	van	aandacht.	
Bokseit	loopt	steeds	minder,	dat	moet	weer	nieuw	leven	worden	ingeblazen.	
Jongeren	zonder	startkwalieicatie	vallen	nu	wel	tussen	wal	en	schip	
Er	komt	een	team	voor	jongeren,	presenteren	in	Boschveldoverleg.		
Verbeteren	ouder	participatie.	
De	onderdelen	scoren	allen	groen.	

Communicatie:	Er	is	1	aandachtspunt	
Richt	zich	voornamelijk	op	taalachterstand.	Vanuit	de	school	zouden	er	ook	huisbezoeken	
plaatsvinden,	maar	dat	is	niet	gebeurd.	Wordt	in	2017	opgepakt.		
Huiswerkbegeleiding;	Fatima	Zahra	Jallal	geeft	aan	dat	2	initiatieven	zijn.	Er	is	er	1	gericht	op	
groet	8	(mentor	maatjes;	overgang	naar	voortgezet	onderwijs).	De	tweede	is	om	binnen	het	
Huiswerkbegeleidingsproject	themagericht	te	werken.	Afstemmen	met	andere	vormen	van	
huiswerkbegeleiding.		
Tijdelijk	extra	taallessen	in	BBS	voor	nieuwkomers.	Er	zijn	verschillende	niveaus.	Het	is	niet	de	
bedoeling	dat	mensen	2	soorten	taalles	volgen.	
Scoort	groen.		

Ondernemers	Boschveld:	heeft	1	aandachtspunt	
Gaat	vooral	om	Copernikkel.	Er	zijn	aantal	acties	die	lopen.	Wordt	ook	positief	gewaardeerd.		

Een	aangepaste	versie	van	de	voortgang	acties	zal	worden	geplaatst	op	
www.boschveldbeweegt.nl/documenten		

5.	 Wijkbudget	/	pluspakketten.		
Er	zijn	Pluspakketten.	De	bedoeling	is	on	hiermee	initiatieven	van	bewoners	samen	met	
professionals	te	ondersteunen.	Pluspakketen	is	stimuleringsgeld	voor	partnerwerking	tussen	
bewoners	en	professionals.	Nu	zijn	bewoners	ondervertegenwoordigd.		
Er	is	4	keer	per	jaar	een	bijeenkomst/	beraad.	Nu	vooral	professionals,	maar	bewoners	worden	
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ook	van	harte	uitgenodigd	om	deel	te	nemen.	Er	is	een	budget	van	€	19.000	beschikbaar.		
Voorbeelden	van	initiatieven	die	ondersteund	zijn:	onder	andere	Held	van	Boschveld	en	Bokseit.		
Fatima	Zahra	Jallal	(BBS)	zal	zorgen	voor	een	overzicht.		
Marieke	Smeets	merkt	op	dat	bewoners	vaak	een	achterstand	hebben	in	informatie	t.o.v.	
professionals.	
Alfred	Heeroma	geeft	aan	dat	dit	een	goed	onderwerp	is	voor	de	Buurtkrant,	een	oproep	voor	
ideeën.	
Er	is	ook	een	dorps	en	Wijkbudget	van	€	13.500.	De	verdeling	zal	via	een	comité	van	Copernikkel	
gaan.	Is	bedoeld	voor	initiatieven	uit	de	wijk.	Ook	dit	promoten	via	Buurtkrant.	Vooral	aandacht	
voor	jeugd.		

6.		Verlenging	noodopvang	Parallelweg.	
De	gemeente	wilde	dit	stoppen,	maar	dankzij	inzet	bewoners	wordt	het	nu	voor	3	jaar	verlengd.	
Het	OBB	is	er	blij	mee.	Nu	nog	einanciële	dekking.	Voorwaarde	is	wel	dat	het	moet	passen	binnen	
rijksbeleid,	anders	toch	andere	invulling.	Invulling	pand	op	Parallelweg	52	met	aantal	Polen	is	
een	ongelukkige	keuze;	er	is	hiervan	overlast.		 	

7.	Cijfers	politie	3e	kwartaal.		
Kees	Heemskerk	heeft	cijfers	van	wijkagent	Bas	van	Boxtel	gekregen.	Gaat	om	vergelijking	
meldingen	derde	kwartaal	2015	met	derde	kwartaal	2016.		

Omschrijving 3e	kwartaal	2015 3e	kwartaal	2016 Per	saldo

Poging	inbraak	woning 7 4 -3

Reële	inbraak	woning 15 7 -8

Garage/	box/	schuur 4 9 +5

Auto	inbraak 65 49 -16

Diefstal	vanaf	motorvoertuig 2 3 +1

Diefstal	brom-	snoreiets 19 8 -11

Overige	vermogensdelicten	1 7 15 +8

Bedreiging 11 14 +3

Mishandeling 15 5 -10

Straatroof 2 0 -2

Brand(-stichting) 2 0 -2

Vernieling	auto 14 13 +1

Vernieling	overige	objecten 12 7 -5

Burengerucht 17 7 -10

Huiselijke	twist 12 3 -9

Overlast	jeugd 13 25 +12

Overlast	verwarden	2 7 22 +15

Overlast	geluid 78 71 -8

Ongevallen	verkeer	met	
letsel

0 2 +2
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Illegale	handel	(drugs-	wapen-	en	mensenhandel)	is	licht	afgenomen	over	het	gehele	front.	

1	Denk	aan	zakkenrollen,	verduistering,	heling	enzovoort	
2 Betreft waarschijnlijk meerdere meldingen over beperkt aantal gevallen  

  
Meldingen	helpen,	er	wordt	op	bepaalde	punten	meer	gehandhaafd.	Er	zijn	zorgen	over	overlast	
jeugd	en	mensen	met	verwarring.		

8.	 Nieuws	uit	projecten	en	werkgroepen.	

Elsa	Reis	merkt	op	dat	op24	september	er	in	de	Brabanthallen	een	festival	(Supremacy)	was	
waarbij	overlast	is	ontstaan.	Er	was	geen	brief	gestuurd	naar	bewoners	en	er	waren	veel	te	
weinig	hekken.	Er	is	op	zondag	niet	opgeruimd,	er	was	zwerfafval.	Jongeren	hebben	voor	
overlast	gezorgd	(drinken	in	speeltuin,	belletje	trekken,	urineren).	Beveiliging	was	er	wel,	maar	
die	deden	niets.	Mogelijk	waren	het	verkeersregelaars	die	zijn	waargenomen.		
Elsa	Reis	heeft	mail	gestuurd	naar	Brabanthallen,	er	is	hierop	een	gesprek	geweest.	Er	blijft	altijd	
een	probleem	over	route	van	station	naar	Brabanthallen.	Er	zijn	echter	wel	afspraken.	Gemeente	
heeft	aangegeven	dat	er	geen	overlast	in	wijk	mag	zijn.	Dus	is	er	iets	fout	gegaan.		
Fulco	Havelaar	geeft	aan	het	gevoel	te	hebben	dat	Brabanthallen	de	teugels	laat	vieren.		
Ook	in	Veemarktkwartier	is	er	overlast	geconstateerd.	Brabanthallen	moet	hier	weer	duidelijk	
op	worden	gewezen.	

Vanuit	de	andere	werkgroepen	zijn	er	geen	mededelingen.	

9.		Rondvraag	en	sluiting.	

Nieuwe	medewerkster	Juvans.	Nassima	El	Mathari	stelt	zich	voor	
Morgen	inloopavond	openbare	ruimte	woonomgevingsplan	Vlekken	18	en	19	in	BBS.	Brieven	
aan	bewoners	zijn	maar	ten	dele	verspreid.		
Sluiting	om	21.50	uur	

Actielijst	

Verlaten	plaats	ongeval 11 18 +7

Datum Onderwerp Afspraak

20150703 Toegang	ondergrondse	afvalcontainers	door	
kamerbewoners

Afvalstoffendienst

20150703 Extra	containers	papier Afvalstoffendienst

20150703 Instellen	afvalcoaches Corporaties/	Divers

20150703 Evaluatie	gebruik	BBS Fatima	Zahra	Jallal/	
Marieke	Smeets

20151019 Nagaan	of	4	woonblokken	aan	Paardskerkhofweg	
ook	duurzaam	kunnen	als	aansluiting	op	BWWB

Gemeente	Hart	van	
Boschveld

20151130 Aanpak	‘handel’	gele	parkeerkaartjes Bewoners

20160229 Inperken	(geluids)overlast	Brabanthallen	bij	
feesten

Riekje	Bosch/	OBB/	
Veemarktkwartier/	
Brabanthallen

20160523 Uitvoering	0-Meting	panden	Koestraat Hamid	Azimi
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Volglijst	

20160523 Aanpak	eietsstraat	Copernicuslaan/	Kamerlingh	
Onnesstraat

Gemeente

20160523	
20160627

Voortgang	Winkelcentrum/	instellen	werkgroep Jan	Buitink

20160523 Mogelijke	parkeerdruk	als	gevolg	plannen	Grasso	
en	gebruik	EKP	door	kunstacademie

Angelique	Breukel

20160627 Comité	opzetten	voor	beoordeling	wijkgelden Copernikkel	m.m.v.	Riekje	
Bosch

20160627 Beperken	overlast	bij	aanpak	Paardskerkhofweg Hamid	Azimi

20160905 Onderzoek	naar	bestrijding	overlast	kauwen Jasper	Maas

20161017 Maatwerk	digitalisering	parkeren Angelique	Breukel

Datum Onderwerp Afspraak

20070416 politiecijfers	Boschveldoverleg	per	kwartaal Bas	van	Boxtel

20040713 Cliënten/bezoekers	die	gebruik	maken	van	de	
service	van	het	wijkplein;	Jaarlijks	overzicht	

Divers/	gemeentelijk	
Meldpunt	Schoon,	Heel	en	
Veilig

20150601 Ondersteunen	bewonerscommissies Zayaz

20151130 Melden	verdachte	situaties	bij	politie Alle	bewoners

20151130 Overleg	diverse	partijen	over	overlast	in	
Boschveld

Riekje	Bosch;	doorlopend

20160229 Toezicht	openbare	ruimte Gemeente

20150703 Parkeerregeling	per	deelprogramma Gemeente	

20160523 Bij	Kingsland	2017	Brabanthallen	betere	
communicatie

Riekje	Bosch

20160523 Op-	en	afritten	stoepen	voor	rolstoelgebruikers Liesbeth	van	Malsen/	
Koen	Gijsbrechts

20160627 Bestemmingsplan	Vlek	3 Jan	Buitink;	sept/okt	2016

20160627 Sloop/	nieuwbouw	Vlek	21;	verhuisregeling BrabantWonen

20161017 Voortgang	aanpak	Sociale	Visie Allen
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